
NOTICE TO CLOSE ACCOUNT(S)取消帳戶通知書

To 致 Changjiang Securities Brokerage (HK) Limited
長江證券經紀 (香港) 有限公司

Account Information 帳戶資料 Account Number帳戶號碼 :

Account Name帳戶名稱 :

Date日期 :

Instructions指示:
Please post your completed form to Client Services Department, Suite 3605-3611, Cosco Tower, 183 Queen’s Road
Central, Hong Kong or by fax to (852) 2823 0402 or by email to brokeragecs@cjsc.com.hk. Your request will be
processed within 3 working days upon receipt of the duly completed form. For inquiries, please do not hesitate to
contact us at (852) 2823 0381 (Securities accounts) / (852) 2823 0382 (Futures accounts).

請將已填妥的表格郵寄至香港中環皇后大道中 183 號中遠大廈 36 樓 3605-3611室或傳真至(852) 2823 0402
或電郵至 brokeragecs@cjsc.com.hk。本公司將在收到填妥的表格後三個工作天內處理您的申請。如欲查詢，

請致電(852) 2823 0388與客戶服務部聯絡。

I /We would like to close my/our CASH / MARGIN account with effect from

(Date) . Please withdraw all my/our fund and deposit it into my/our designated bank

account as below.

請由 日起取消本人/吾等之 現金 /保證金戶口* ，並請將所有現金結餘提出並

存入本人/吾等下列指定之銀行帳戶。

Bank Name銀行名稱 :

Bank Account No.銀行戶口號碼 :

*Please delete as inappropriate請删去不適用者

Reasons for Closing Account 取消戶口原因：

Authorized Signature(s)客戶簽署

S.V.X Signatory Name(s)

(All account holders of joint account must sign jointly.所有聯名客戶必須簽名)

For Office Use Only本公司專用

Handled / Phone Record By : Data Input By: Checked Approved By :

Name: Name: N Name Name:

CJSBHK_CLOSE _11/24

mailto:brokeragecs@cjsc.com.hk
mailto:brokeragecs@cjsc.com.hk

